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Κώστας Γαβρόγλου θα εξαντλήσουμε
τον διάλογο με την Εκκλησία m
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ΣΤΗ ΝΙΚΟΛ ΤΡΙΓΚΑ
ntriga-Pethnos gr

Τη

βεβαιότητα ότι π πρόταση για
συμφωνία μεταξύ Κράτους και
Εκκλησίας θα πάρει σάρκα και
οστά μέσω της σύνθεσης απόψεων

του διαλόγου και της μη σύγκρουσης

εκφράζει ο υπουργός
Παιδείας Ερευνας και Θρησκευμάτων
Κώστας Γαβρόγλου
Ο,τι σήμερα φαίνεται δύσκολο είναι δυνατό

αύριο απαντά ο υπουργός αναφερόμενος

στις αντιδράσεις που υπάρχουν
από την πλευρά ιεραρχών τονίζοντας
ότι μετά από μια σοβαρή και συστηματική

διερεύνηση των ειδικών θεμάτων
θα βρούμε λύσεις ώστε το Κράτος και η
Εκκλησία δαλαδή η κοινωνία να βγει
ωφελημένη
Ο υπουργός στη συνέντευξή του στο
Εθνος της Κυριακής υπογραμμίζει ότι

πίσω από τις αντιδράσεις κρύβεται ο πανικός

της αντιπολίτευσης που δεν μπορεί
να δεχτεί μια ιστορική απόφαση για

εκκρεμότητες δεκαετιών Οσον αφορά
στην ανακοίνωση για τις προσλήψεις
στο Δημόσιο θεωρεί ότι προκαλεσε ανατριχίλα

στη ΝΔ καθώς έχει ταυτιστεί με
απολύσεις ενώ για το καυτό θέμα της
μισθοδοσίας των κληρικών ο υπουργός
δηλώνει ότι οι μισθοί τους θα εξασφαλισθούν

καθώς και τα εργασιακά τους δικαιώματα

Πολλοί λένε ότι αν δεν υπήρχε η αναγγελία

από την πλευρά της κυβέρνησης
για 10.000 προσλήψεις στο Δημόσιο
δεν θα υπήρχαν και οι αντιδράσεις που
είδαμε ης προηγούμενες μέρες από διάφορες

πλευρές Ευσταθούν οι αιτιάσεις

αυτές
Αιτιάσεις εν αμαρτίαις θα απαντούσα Τι
πιστεύω ότι υπάρχει πίσω από τις αντιδράσεις

Ο πανικός της αντιπολίτευσης
που δεν μπορεί να δεχτεί ότι ο πρωθυπουργός

μαζί με τον Αρχιεπίσκοπο πήραν

την ιστορική απόφαση να επιλύσουν

με διάλογο εκκρεμότητες δεκαετιών
Ενα άλλο θέμα είναι η ανατριχίλα

που προκαλεί η όποια ανακοίνωση
προσλήψεων στο Δημόσιο γιατί η ΝΔ
έχει ταυτιστεί με τις απολύσεις και
όχι με τις προσλήψεις Ως προς ορισμένους

ιεράρχες και κληρικούς
που αντιδρούν Η Εκκλησία τόσα
χρόνια ζητούσε για τους κληρικούς

άλλες συνθήκες από αυτές
των υπολοίπων δημοσίων
υπαλλήλων Θεωρούσαν ότι η
ένταξή τους στο Δημόσιο
ήταν θηλιά για το λει
τούργημά τους Τώρα

ΚΠΣΤΑΣ ΓΑΒΡΟΓΛΟΥ

Ο,τι σήμερα φαίνεται δύσκολο
είναι δονατό αύριο
Ο υπουργός Παιδείας Ερευνας και Θρησκευμάτων δηλώνει σίγουρος ότι
έπειτα από μία σοβαρή και συστηματική διερεύνηση των ειδικών θεμάτων
θα βρεθούν οι βέλτιστες λύσεις για τη συμφωνία Κράτους Εκκλησίας

στα καλά καθούμενα κάποιοι λένε δεν
πρέπει να φύγουμε από το Δημόσιο
Δεν υπάρχει τουλάχιστον μία αντίφαση

σε αυτό Θεωρώ ότι όλα αυτά θα απαντηθούν

με τον διαλογο και οι όποιες
ανασφαλειες θα διαλυθούν
Πιστεύετε ότι οι αντιδράσεις που υπάρχουν

από ιεράρχες για το ζήτημα της
μισθοδοσίας τους είναι υποκινούμενες
ή μήπως δεν έχει διευκρινισθεί επαρκώς

το θέμα από την κυβέρνηση ώστε
να έχουν μια συνολική ξεκάθαρη εικόνα

θα το κάνετε αυτό το επόμενο διάστημα

Συμβαίνουν και τα δύο όπως
τα θέσατε στην ερώτησή
σας Και ακριβώς αυτό θα
κάνουμε το επόμενο διάστημα

Σε αυτήν την προσπάθεια

μπλέκονται μία
σειρά ζητημάτων άλλα
καλοπροαίρετα άλλα κακοπροαίρετα

και άλλα
που θέλουν να κομματικοποιήσουν

την όλη
υπόθεση Δεν έχουμε τίποτε

να φοβηθούμε θα

εξαντλήσουμε τον διαλογο και θα πάρουμε

τις απαραίτητες αποφάσεις Πολύ

άμεσα πρέπει να ολοκληρωθεί ο κύκλος

των συζητήσεων με τον Αρχιεπίσκοπο

την Εκκλησία της Κρήτης με
τον Οικουμενικό Πατριάρχη και με μητροπολίτες

αν θέλουν και αν το ζητήσουν

όπως και με τον Ιερό Σύνδεσμο
Κληρικών Ελλάδος Θα διευκρινίσουμε
θα ακούσουμε και θα επανέλθουμε Η
συμφωνία αυτή δεν έδειξε μόνο την
προοπτική ρύθμισης των σχέσεων Πολιτείας

Εκκλησίας Εδειξε και έναν
τρόπο με τον οποίο επιδιώκουμε

να γίνουν αυτές οι ρυθμίσεις
Ο τρόπος είναι η

μη σύγκρουση Ο

I τρόπος είναι η σύνθεση

απόψεων μέσα

από τον διαλογο

Αυτήν τη στιγμή
μοιάζει δύσκολο να

F ξεπεραστούν όλες οι
διαφωνίες μεταξύ

W κυβέρνησης και ιεραρ
γ χών Στην περίπτωση

Η ανατριχίλα που
προκαλεί η όποια
ανακοίνωση προσλήψεων

στο Δημόσιο είναι
γιατί η ΝΔ έχει ταυτιστεί
με τις απολύσεις και
όχι με τις προσλήψεις

που αυτό δεν καταστεί δυνατό ποιες
θα είναι οι επόμενες κινήσεις της κυβέρνησης

θα προχωρήσει μονομερώς
σε νομοθετική ρύθμιση και πότε θα γίνει

αυτό
Για ό,τι σήμερα φαίνεται δύσκολο είναι
δυνατό αύριο μετά από μία σοβαρή και
συστηματική διερεύνηση των ειδικών
θεμάτων να επιτευχθούν προωθητικές
συνθέσεις Είμαι βέβαιος ότι σε πνεύμα
αλληλοσεβασμού θα βρούμε τις βέλτιστες

λύσεις για όλα τα θέματα ώστε
Κράτος και Εκκλησία δηλαδή η κοινωνία

να βγει ωφελημένη Υπάρχει πράγματι

το θέμα της μισθοδοσίας των ιερέων
το οποίο θα φανεί και από την εξέλιξη

των πραγμάτων ότι δεν είναι κάτι τόσο

μαυρόασπρο Είναι ένα σοβαρό ζήτημα

που θα πρέπει να το διευκρινίσουμε
να το κατανοήσουν ορισμένοι ιεράρχες

και κυρίως να το κατανοήσουν
οι κληρικοί Εμείς πάντως δηλώνουμε
κατηγορηματικά ότι θα εξασφαλισθούν
όλα τα εργασιακά δικαιώματα και προφανώς

οι μισθοί των κληρικών
Το ελληνικό Δημόσιο και η Εκκλησία
αποφάσισαν τη δημιουργία Ταμείου
Αξιοποίησης Εκκλησιαστικής Περιουσίας

το οποίο θα αναλάβει τη διαχείριση
και αξιοποίηση των από το iQ52 κα

μέχρι σήμερα ήδη αμφισβητούμενων
μεταξύ ελληνικού Δημοσίου και Εκκλησίας

της Ελλάδος περιουσιών αλλά

και κάθε περιουσιακού στοιχείου
της Εκκλησίας που εθελοντικά η ίδια
θα θελήσει να παραχωρήσει στο εν λόγω

Ταμείο προς αξιοποίηση Το σημείο
αυτό έχει δεχθεί την κριτική ότι το
Κράτος αποφασίζει να συνεκμεταλ

λευτεί με την Εκκλησία περιουσία

που ήταν αμφισβητούμενη
ενώ θα μπορούσε να επιμείνει

στην εκμετάλλευσή της
μόνο από την Πολιτεία Πώς
απαντάτε
Αν θεωρείτε ότι μονά-ζυγά πρέπει

να κερδίζει η Πολιτεία τότε
δεν μπορεί να υπάρχει συμφωνία
προς όφελος και των δύο Θα
ήταν μια ετεροβαρής συμφωνία
που δεν θα άντεχε στον χρόνο και

φυσικά δεν θα είχε τη συναίνεση
της κοινωνίας Εξάλλου όταν κάτι είναι

αμφισβητούμενο σημαίνει ότι καμία
από τις δύο πλευρές δεν μπορεί να το
αξιοποιήσει μέχρι να υπάρξει μία συναίνεση

που είναι ώριμη σε μία συγκεκριμένη

ιστορική συγκυρία Είμαστε λοιπόν

σε αυτήν τη συγκυρία Ο πρωθυπουργός

και ο Αρχιεπίσκοπος έκαναν
μια υπέρβαση που κανείς μέχρι τώρα
δεν είχε τολμήσει και γι αυτό αυτή η
συμφωνία πιστεύω ότι έχει ευρύτατη
αποδοχή από την κοινωνία
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